

LEMBAGA URUS AIR SELANGOR  
(UNIT KORPORAT)

AKHBAR : SINAR HARIAN  
TARIKH : 22 MAY 2017

KERATAN AKHBAR

TANJONG KARANG | ISNIN 22 MEI 2017 • SINAR HARIAN  
KORONG SELANGOR: ARZANA MOHAMMAD AZAMAN • 019-8808950/ 019-3271066



**KLIK PENGHARGAAN** Ketua Pegawai Operasi Lebuhraya Kuala Lumpur-Kuala Selangor (Latur), Ahmad Fuzi Shahrin berkesempatan menyantiahi pengeluar SMM Puncak Alam, Rohani Mohd Noor bersama sebahagian warga guru dengan sumbangan kek dan cenderahati sebagai penghargaan sempena sambutan Hari Guru 2017.

## Luas masih diam diri

Permohonan bagi kelulusan bina jeti baharu belum ada respons

SUNGAI SEMBILANG - Lembaga Urus Air Selangor (Luas) digesa meregukan kelulusan untuk kerja baik pulih dan membina jeti baharu di Jeti Nelayan Sungai Sembilang.

Ahli parlimen Kuala Selangor, Datuk Seri Dr Imohizam Ibrahim berkata, sehingga kini pihak Luas masih berdiam diri dan gagal memberi respons balas terhadap permohonan Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia (LKIM) itu.

Menurutnya, kelulusan kebenaran untuk membaik pulih dan membina jeti baharu di kawasan itu menyebabkan LKIM terpaksa meletakkan projek yang diluluskan Perdana Menteri, Datuk Seri Najib Tun Razak sempena Jom Bantu Rakyat Parlimen Kuala Selangor 2017 pada Februari lalu.

"Perdana menteri meluluskan peruntukan tambahan sebanyak RM1.5 juta untuk membangunkan Jeti Nelayan Sungai Sembilang menjadi hab perikanan dan pelancongan di daerah ini.

"Bagaimanapun, tindakan Luas yang sehingga kini masih gagal memberikan kebenaran untuk membangunkan kawasan itu menyebabkan projek tidak dapat dilaksanakan sehingga kini," katanya sempena Majlis Santapan DTM Raja Muda Perlis, Tuan-tuan Syed Faizuddin Putra Jamalullail dan Ramah Mesra Bersama Nelayan di Jeti Nelayan Sungai Sembilang.

Imohizam yang juga Ahli Parlimen Kuala Selangor itu berkata,



Imohizam (kiri) menerangkan hasil ikan tempatan yang dijual di pasar nelayan di Sungai Sembilang.

**INFO** Perdana menteri telah meluluskan peruntukan tambahan RM1.5 juta untuk membangunkan Jeti Nelayan Sungai Sembilang menjadi hab perikanan dan pelancongan.

pihaknya terus mengeset Luas supaya memberikan perhatian terhadap permohonan ini demi manfaat nelayan.

"Ini bukannya projek untuk meraih keuntungan peribadi tapi demi kepentingan rakyat memandangkan potensi Sungai Sembilang yang mampu menjadi tarikan pelancongan khususnya China, jika kawasan muara ini dapat dibangunkan dengan lebih baik dengan kemudahan jeti yang lebih memuasakan dan selamat, tidak mustahil akan menarik lebih ramai pelancong.

"Setakat ini, jeti ini sudah ada pasar nelayan dan jeti pendaratan ikan. Jika kawasan ini dapat dibangunkan lagi, pastinya dapat memberi keselesaan kepada pengunjung. Lebih-lebih lagi jeti ini juga menjadi tempat untuk membawa pelancong asing di tiga pulau berhampiran perairan Kuala Selangor sekaligus mempromosikan daerah ini.

"Sebab itu, sudah menjadi harapan saya untuk melihat impian nelayan tercapai apabila kawasan ini dibangunkan kerana mampu meningkatkan pendapatan penduduk dan nelayan setempat," katanya.

UNIT KORPORAT

TINGKAT 13, BANGUNAN DARUL EHSAN,  
NO.3, JALAN INDAH, SEKSYEN 14, 40000 SHAH ALAM  
TELEFON:03-55111800 / FAX:03-55101800